


Fremtidig hytteutbygging skal være bærekraftig. 

Hva betyr dette for hyttene vi skal bygge, og hvordan 
arbeider vi med bærekraftig hytteutbygging?





«En utvikling som imøtekommer dagens behov uten å 
ødelegge mulighetene for at fremtidige generasjoner 
skal få dekket sine behov».



• Folk vil fortsatt ha hytte! Markedet vil ta seg opp igjen.
• De fleste vil fortsatt ha moderne hytter og god standard.
• Bransjen må lede an utviklingen av bærekraftige løsninger. Vi kan ikke 

sitte på gjerdet og vente på at kundene etterspør dette.
• Det vil komme flere krav fra myndigheter i fremtiden. Disse vil påvirke vår 

bransje.

Fremtidig hytteutbygging – hva vi tror om utviklingen:





• Lavere klimagassutslipp
• Mindre naturinngrep og mindre arealbruk 
• Lavere energibruk
• Gjenbruk
• Lavere vannforbruk
• Delingsløsninger
• (Miljøvennlige transportløsninger)

Fremtidig hytteutbygging – hva vi tror om utviklingen forts..:



• Utvikler en egen grønn hytte.
• Jobber aktivt for å innføre grønnere valg på eksisterende modeller.
• Grønne felt.
• Effektiv logistikk.
• Vi bruker moden teknologi.
• Vi deltar i ulike fora og regionale prosjekter.
• Vi har utarbeidet en bærekraftspolicy for hele FAUN-gruppen som vi skal 

jobbe videre med. 

Hvordan jobber Faun med bærekraftig hytteutbygging?
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